



# SUMMER LEARNING CHALLENGE

## UP FOR GRABS... 3 NB EXPLORER PACKS!

Hit the road this summer and you could get an Explore NB swag bag with t-shirts, hats and other awesome surprises.

## HOW TO ENTER

- Explore one of New Brunswick's 8 road trips with family and friends this summer. Pick your favourite at **[TourismNewBrunswick.ca/RoadTrips](https://TourismNewBrunswick.ca/RoadTrips)**.
- Take a picture on your road trip from a place where you learned about Francophone culture. Write down what you would tell someone about this place.
- Email your photo and write-up by August 31, 2024 to [Suzanne.MacDonald@gnb.ca](mailto:Suzanne.MacDonald@gnb.ca) with the subject line *Explore NB Summer Learning Challenge*.
- Submissions will be reviewed by the Explore NB Street Team and 3 lucky road trippers will receive #ExploreNB Explorer Packs in September!





# DÉFI D'APPRENTISSAGE ESTIVAL

**À SAISIR : 3 TROUSSES D'EXPLORATEUR DU NB!**

Prenez la route cet été et courez la chance de recevoir un sac Explore NB contenant des t-shirts, des casquettes et d'autres surprises géniales.

## POUR PARTICIPER

- Explorez l'un de 8 roadtrips au Nouveau-Brunswick avec votre famille et vos amis cet été. Choisissez votre excursion préférée à **[TourismeNouveau-Brunswick.ca/RoadTrips](https://TourismeNouveau-Brunswick.ca/RoadTrips)**.
- Pendant votre voyage, photographiez un endroit où vous avez appris quelque chose sur la culture francophone. Écrivez ce que vous diriez à quelqu'un à propos de cet endroit.
- Envoyez votre photo et votre texte par courriel (objet : Défi d'apprentissage estival Explore NB) d'ici le 31 août 2024 à [suzanne.macdonald@gnb.ca](mailto:suzanne.macdonald@gnb.ca).
- Les soumissions seront examinées par l'équipe Explore NB et trois voyageurs chanceux recevront des troussees d'explorateur #ExploreNB en septembre!

